



TAIWAN COOPERATIVE BANK

Phnom Penh Branch

Dear TCB Customer,

To promote the use of the Cambodian riel (KHR) and accelerate its circulation, our bank is actively encouraging both existing and new customers to open KHR accounts. There will be no annual fees or charges for opening or closing these accounts.

If you do not request to terminate the additional KHR account within one month of this notice, it will be considered as your consent.

Please note! If there are no transactions and the account balance remains zero (0) for twelve (12) consecutive months, we reserve the right to close both your KHR and USD accounts.

Should you have any questions, please contact us at +855 23 430 800 or visit your nearest branch.

Sincerely,

Taiwan Cooperative Bank, Phnom Penh Branch

សូមគោរពអភិថិជន TCB ជាទីគោរព!

ដើម្បីលើកកម្ពស់ការប្រើប្រាស់ប្រាក់រៀលកម្ពុជា

និងបង្កើនការបើកគណនីជូនអភិថិជន

ធនាគាររបស់យើងកំពុងជំរុញយ៉ាងសកម្មទាំងអភិថិជនចាស់

និងអភិថិជនថ្មីឱ្យបើកគណនីប្រាក់រៀល

និងមិនមានការគិតថ្លៃប្រចាំឆ្នាំ ឬការគិតថ្លៃសម្រាប់ការបើក

ឬបិទគណនីទាំងនេះទេ។

ប្រសិនបើអ្នកមិនស្នើសុំឱ្យបិទគណនី KHR

បន្ថែមក្នុងរយៈពេលមួយខែនៃការជូនដំណឹងនេះទេ

វានឹងចាត់ទុកថាជាការយល់ព្រមរបស់អ្នក។

សូមចំណាំ! ប្រសិនបើមិនមានប្រតិបត្តិការទេ

ហើយសមតុល្យគណនីនៅតែសូន្យ (០) សម្រាប់រយៈពេលដប់ពីរ (12)

ខែជាប់ៗគ្នា យើងរក្សាសិទ្ធិក្នុងការបិទទាំងគណនីប្រាក់រៀល

និងដុល្លាររបស់អ្នក។



TAIWAN COOPERATIVE BANK

Phnom Penh Branch

ប្រសិនបើអ្នកមានចម្ងល់ផ្សេងៗ សូមទាក់ទងមកយើងខ្ញុំតាមរយៈ +855 23 430 800 ឬទៅកាន់សាខាដែលនៅជិតលោកអ្នកបំផុត។

尊敬的 TCB 客户，

為配合推廣使用東幣支付政策，加速東幣的流通

本行將積極推動為現有客戶及新客戶開立東幣帳戶，且開戶及關戶無須任何年費及費用

如果您未於公告後一個月內請求終止加開東幣帳戶，則將視為同意

提醒您!如果十二(12)個月內，帳戶沒有任何交易且餘額為零(0)，本行將保留終止與您的東幣和美元帳戶之權利

如有任何問題，請透過 855 23 430 800 與我們聯繫 或洽訪最近的分行

台灣合作金庫商業銀行 金邊分行